
	VERENIGING	DORPSRAAD	MUIDERBERG	

	
	
NOTULEN	10	september	2020	algemene	ledenvergadering	
Locatie:	kantine	van	de	voetbalvereniging	Muiderberg	
	
Aanwezige	bestuursleden:		
Jur	Jonges,	John	Haug,	Nel	de	Wit,	Leon	Imandt	en	Michiel	Koekkoek.		
	
Notulist:	Fred	Kollen	
	
Aanwezigen	vanuit	gemeente	Gooise	meren;		
Annemarie	van	Embden,	wijkadviseur	
	
Afwezige	leden	met	bericht:		
Ron	Slockers,	Nelleke	Toxopeus,	Ab	Heij,	Olga	Troelstra-Bakker,	Jos	Gunneweg,	Irene	de	
Vries.	
	
Afwezige	genodigden	met	bericht:	Barbara	Boudewijnse,	wijkwethouder	
							
Aanwezige	leden:	
Vera	Reijnders,	Jayne	Forrester,	Roy	Meenderink,	Gijs	Gerlach,	Jens	Duyts,	Eric-Pieter	
Vlaanderen,	Ben	Hagens,	June	Biallosterski,	Harry	Mock,	Bea	van	Rossum,	Cornelis	van	
Diest,	Hannie	van	der	Veen,	Thijn	Westermann,	Frank	Pon,	Jort	van	Sisseren.	

Aanvang:	aanvang	vergadering	19.30	uur.		
	
1.	Opening	
Voorzitter	Jur	Jonges	opent	de	vergadering	met	het	trieste	bericht	dat	enkele	dagen	
geleden	Fred	Tanis	is	overleden	die	bekend	is	van	zijn	natuurfoto’s	van	Muiderberg.	Er	
wordt	een	minuut	stilte	in	acht	genomen.	
De	voorzitter	zegt	dat	de	vereniging	thans	544	leden	telt.	
	
2.	Inkomende	en	uitgaande	stukken	
De	ingekomen	en	uitgaande	stukken	worden	later	bij	de	betreffende	onderwerpen	
besproken.	
	
3.	Notulen	openbare	bestuursvergadering	van	12	december	2019		
De	notulen	worden	zonder	opmerkingen	vastgesteld.	
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4.	Notulen	algemene	ledenvergadering	7	maart	2019	
De	notulen	worden	zonder	opmerkingen	vastgesteld	
	
5.	Goedkeuring	jaarverslag	2019	en	vooruitzichten	activiteiten	2020	
Het	jaarverslag	wordt	zonder	opmerkingen	of	wijzigingen	vastgesteld.	Van	de	
vooruitzichten	wordt	kennisgenomen.	
	
6.		Verslag	kascommissie	en	benoemingleden	kascommissie	
Jens	Duyts	doet	namens	mede-kascommissielid	Henk	Glotzbach	van	de	kascommissie	
verslag	en	zegt	dat	Nel	de	Wit	haar	werkzaamheden	goed	heeft	gedaan	en	dat	de	
gecontroleerde	stukken	kloppen.	
Beide	leden	worden	voor	één	jaar	herbenoemd	in	de	kascommissie.	
	
7.	Goedkeuring	jaarrekening	2019	
De	jaarrekening	wordt	zonder	vragen	en	opmerkingen	goedgekeurd.	
	
8.	Decharge	bestuur	
Bij	besluit	worden	de	bestuursleden	decharge	verleend.	
	
9.	Bestuursmutaties	
Het	bestuur	stelt	voor	Henk	Donker	te	benoemen	tot	bestuurslid	van	de	vereniging.	
Nadat	Henk	Donker	zichzelf	heeft	voorgesteld	gaat	de	vergadering	akkoord	met	zijn	
benoeming.	Henk	neemt	de	portefeuilles	economie,	toerisme	en	recreatie	voor	zijn	
rekening.	
	
10.	Aangepaste	begroting	2020	
Omdat	de	begroting	al	eerder	aan	de	orde	is	geweest	en	er	vanwege	de	corona	
problematiek	niet	eerder	een	algemene	vergadering	kon	worden	gehouden	is	de	
begroting	op	een	paar	punten	aangepast.	De	vergadering	gaat	akkoord	met	aangepaste	
begroting.	
Naar	aanleiding	van	een	vraag	antwoordt	Nel	de	Wit	dat	de	gemeente	de	Dorpsraad	
jaarlijks	ondersteunt	met	een	vaste	bijdrage	van	€	2.000,	-	en	€	0,72	per	inwoner.	De	
enige	andere	inkomsten	van	de	Dorpsraad	bestaan	uit	de	opbrengsten	van	advertenties	
in	de	Dorpspraat,	maar	die	worden	aangewend	ter	dekking	van	de	kosten	van	het	
drukken	van	de	krant.	
	
11.	Update	van	het	bestuur	over	lopende	onderwerpen.	
	
a. Natuurboulevard	
John	Haug	merkt	op	dat	er	op	dit	moment	geen	nieuwe	ontwikkelingen	zijn.	
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b. Ontwikkeling	bestemmingsplan	Recreatiepark	Naarderbos	
Leon	Imandt	maakt	op	voorhand	het	voorbehoud	dat	het	nieuwe	bestemmingsplan					
uiteindelijk	door	de	gemeenteraad	moet	worden	vastgesteld.	Het	huidige	
bestemmingsplan	dateert	van	20	jaar	geleden	en	was	gericht	op	sport	en	recreatie	in	het	
Naarderbos.	Er	zijn	problemen	ontstaan	over	de	door	de	exploitant	van	de	golfbaan	te	
betalen	huur	van	een	gedeelte	van	het	multifunctionele	gebouw	aan	het	begin	van	het	
Naarderbos.	Zijn	exploitatie	BV	is	failliet	gegaan	waardoor	er	ook	niet	meer	gegolfd	
wordt	en	de	golfbaan	inmiddels	een	woestenij	is	geworden.	Een	andere	BV	van	hem	is	
niet	failliet	gegaan	en	pacht	nog	steeds	de	golfbaan	tot	2053	voor	€	1	per	jaar.	De	
gemeente	heeft	behoefte	aan	een	nieuw	bestemmingsplan,	wat	leidt	tot	participatie	van	
bewoners	van	het	Naarderbos	en	andere	belanghebbenden.	Er	is	een	klankbordgroep	
waarin	Leon	zit	namens	de	Dorpsraad.	Er	wordt	gesproken	over	een	nieuw	clubhuis	
voor	de	golfbaan	op	een	andere	locatie,	met	verplaatsing	van	hole	18	en	de	aanleg	van	
een	nieuwe	parkeerplaats.	De	Dorpsraad	vindt	het	van	belang	dat	de	gemeente	de	
kuststrook	tussen	het	multifunctioneel	gebouw	en	het	Naarder	Eiland	voortaan	zelf	gaat	
onderhouden.	Aan	het	eind	van	dit	jaar	is	er	meer	bekend.	
	
Cornelis	van	Dienst	vraag	aandacht	voor	de	beoefening	van	de	paardensport	in	en	rond	
Muiderberg	en	pleit	voor	het	aanleggen	van	ruiterpaden	zowel	in	Muiderberg	als	in	het	
Naarderbos.	
	
c. Den	Ouden	
John	Haug	meldt	dat	naar	aanleiding	van	Europese	wetgeving	Den	Ouden	een	nieuwe	
vergunning	behoeft.	Op	24	november	2019	heeft	de	Omgevingsdienst	Noordzeekanaal	
een	concept	van	die	vergunning	gepresenteerd	waarop	door	de	Dorpsraad	is	
gereageerd.	Den	Ouden	heeft	bezwaar	gemaakt	tegen	de	zwaardere	eisen	die	in	de	
vergunning	worden	gesteld	en	vecht	de	conceptvergunning	aan.	De	rechtbank	moet	
hierover	beslissen.	
	
d. Democratisch	Kompas	
Jur	Jonges	memoreert	dat	de	Dorpsraad	sinds	2016	een	samenwerkingsovereenkomst	
heeft	met	de	gemeente	Gooise	Meren,	waarin	onder	andere	de	taken	en	bevoegdheden	
van	de	Dorpsraad	zijn	vastgelegd.	De	Dorpsraad	kan	gevraagd	en	ongevraagd	advies	
geven	aan	de	gemeente.	De	gemeente	wil	de	inspraakmogelijkheden	verbreden	
waardoor	ook	anderen	dan	de	Dorpsraad	een	rol	toebedeeld	krijgen	in	het	democratisch	
proces.	De	Dorpsraad	voorziet	coördinatieproblemen	en	vindt	die	ontwikkeling	niet	
gewenst.	
De	gemeentelijke	notitie	heeft	ook	een	financiële	component.	De	gelden	die	de	
Dorpsraad	ontvangt	moeten	maatschappelijk	worden	benut	wat	bij	de	Dorpsraad	
geschiedt	door	het	uitgeven	van	een	Dorpskrant.	Wat	te	veel	ontvangen	wordt	zou	aan	
de	gemeente	moeten	worden	teruggegeven.	
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De	Dorpsraad	beschikt	echter	ook	over	een	‘erfenis’	van	meer	dan	€	3.000,	-	van	de	
vroegere	Bewonersvereniging,	de	voorloper	van	de	Dorpsraad.	Het	bestuur	van	de	
Dorpsraad	stelt	voor	uit	deze	middelen	bedragen	ter	beschikking	te	stellen	aan	Concert	
aan	Zee	die	door	de	Coronacrisis	zwaar	wordt	getroffen	en	t.b.v.	de	werkgroep	
gemeentelijke	monumenten	die	om	een	bijdrage	heeft	verzocht.		
Erik-Pieter	Vlaanderen	zegt	dat	bedoeld	bedrag	bestemd	is	als	buffer	en	om	eventueel	te	
procederen.	Hij	stelt	voor	het	bedrag	voor	dat	doel	te	behouden,	ook	om	een	bedrag	als	
buffer	te	hebben	ter	grootte	van	eenmaal	de	jaarlijkse	uitgaven.	Hij	zegt	dat	de	
vereniging	niet	in	de	positie	is	om	voor	Sinterklaas	te	gaan	spelen.	
Voorzitter	Jur	Jonges	zegt	dat	het	bestuur	zich	over	deze	kwestie	nader	zal	beraden.	
	
e. Monumenten	
Michiel	Koekkoek	zegt	dat	Muiderberg	twintig	rijksmonumenten	telt	en	dat	de	gemeente	
wil	onderzoeken	of	er	ook	gemeentelijke	monumenten	zijn	aan	te	wijzen.	Op	verzoek	
van	de	gemeente	denkt	de	Dorpsraad	mee	op	welke	wijze	de	bewoners	van	Muiderberg	
betrokken	kunnen	worden	bij	het	voordragen	van	gebouwen	of	andere	objecten	van	
vijftig	jaar	en	ouder	als	gemeentelijk	monument.	Een	werkgroep	van	de	Dorpsraad,	
bestaande	uit	Jos	Gunneweg,	(voorzitter),	Nel	de	Wit	en	Michiel	Koekkoek,	overlegt	met	
de	gemeente	over	de	wijze	waarop	tot	25	oktober	2020	voordrachten	kunnen	worden	
ingediend.		
Michiel	wijst	erop	dat	voor	de	inwoners	een	boekje	beschikbaar	is	waarin	de	twintig	
rijksmonumenten	van	Muiderberg	zijn	vermeld,	zodanig	dat	een	daarin	opgenomen	
plattegrond	een	loop-	en	fietsroute	bevat	langs	die	twintig	monumenten.	Het	boekje	is	
tijdens	een	bijeenkomst	van	12	oktober	2020	gepresenteerd	en	wordt	gefinancierd	uit	
een	gemeentelijke	subsidie	van	€	2.500.	
Michiel	voegt	eraan	toe	dat	Muiderberg	als	zodanig	geen	beschermd	dorpsgezicht	is.	
Volgens	Erik-Pieter	Vlaanderen	kan	dit	predicaat	alleen	worden	verleend	wanneer	er	
ook	rijksmonumenten	zijn.	Aan	die	eis	wordt	voldaan	zodat	een	verzoek	daartoe	kan	
worden	ingediend.	
	
f. Aquathermie	Wattnu	
Jur	Jonges	zegt	dat	er	een	onderzoek	van	Wattnu	loopt	om	water	aan	het	IJsselmeer	te	
onttrekken	en	ondergronds	verwarmd	op	te	slaan	om	dit	water	’s	winters	te	kunnen	
gebruiken	om	woningen	te	verwarmen.	Het	project	wordt	gesubsidieerd	en	er	wordt	
specifiek	gekeken	naar	de	mogelijkheid	om	deze	techniek	in	Muiderberg	toe	te	passen.	
	
g. 500	Bomenplan	
Leon	Imandt	herinnert	eraan	dat	Rijkswaterstaat	vanwege	de	uitbreiding	van	de	A1	en	
de	A6	ter	compensatie	500	bomen	heeft	aangeboden.	De	IJsselmeerweg	is	de	beoogde	
locatie	voor	deze	groenstrook.	Daarvoor	zou	langs	de	oprit	poldergrond	van	de	
eigenaren	moeten	worden	gekocht	met	als	beoogd	resultaat	dat	de	oprit	aan	het	zicht	
zou	worden	onttrokken	en	dat	er	minder	overlast	is	van	geluid	en	fijnstof.	Tevens	zou	
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aldus	de	entree	van	Muiderberg	worden	verfraaid.	Dit	plan	is	er	nog	steeds,	maar	thans	
zijn	de	eigenaren	niet	meer	bereid	hun	grond	te	verkopen.	De	vertraging	van	het	project	
zal	hier	mede	debet	aan	zijn	geweest.	Pas	na	drie	jaar	is	er	overeenstemming	bereikt	
tussen	Rijkswaterstaat	en	de	gemeente.	Rijkswaterstaat	wilde	de	bomen	leveren	maar	
de	gemeente	had	liever	het	geldbedrag	(zo’n	€	400.000)	om	in	overleg	met	de	inwoners	
zelf	te	bepalen	welke	bomen	zouden	worden	geplant.	
De	werkgroep	die	dit	project	begeleidt	ziet	wel	mogelijkheden	om	zonder	aankoop	van	
de	poldergrond	bomen	en	struiken	te	kunnen	planten,	zij	het	niet	over	een	strook	van	20	
meter	maar	van	5	meter.	De	werkgroep	overlegt	hierover	met	de	gemeente.	
	
12.	Rondvraag		
Bea	van	Rossum	vraagt	hoe	het	verzakte	trottoir	van	het	Van	der	Helstpark	hersteld	kan	
worden	zodat	zij	na	een	hevige	regenbui	haar	woning	weer	uit	kan.	De	straatputten	
kunnen	geen	grote	hoeveelheid	regen	afvoeren.	Zij	heeft	dit	al	enkele	keren	bij	de	
gemeente	gemeld.	John	Haug	adviseert	het	schriftelijk	te	melden	waarna	de	gemeente	
een	registratienummer	verstrekt.	Met	dit	nummer	kan	ook	de	Dorpsraad	nog	eens	de	
gemeente	over	deze	kwestie	aanspreken.	
	
13.	Sluiting	
De	vergadering	wordt	gesloten	om	21.30	uur.	
 


